Confucius Institute.

Fees Regulations at Confucius Institute Star School

Adopted at a Managerial Meeting on 9 May 2022

- 1. Tuition fees are payable in one instalment for one academic year.
- 2. Tuition fees can only be paid via the University of Sheffield Online Payment System. Website: http://onlineshop.shef.ac.uk Please search for "Star School"
- 3. The University's payment system also collects student's data, emergency contact details, parental agreement and consents.
- 4. Fee rate for the tuition: £3.50/h.
- 5. 10% discount for all registrations made before three weeks into the new academic year. The discounted rates are:
 - Chinese language courses, Secondary Maths and A-Level Maths, £220.
 - Foundation Class, Arts Classes, Primary Maths, £165.
- 6. In principle, no refunds will be made to students who are absent from school for any reasons.
- 7. If the school is closed for any reason, such as unforeseen events power cuts, extreme weather, etc. the fees for the period of closure will be deducted from the tuition fees for the following academic year.

谢菲尔德大学孔子学院星星学校学费缴纳条例

2022年5月9日在国际事务部孔子学院会议上通过

- 1. 学费按照一个学年一次交清。
- 2. 只能在谢菲尔德大学在线付款系统里缴纳学费。登陆: http://onlineshop.shef.ac.uk,查询 Star School。
- 3. 大学缴费系统同时也收集学员数据、紧急联系信息、家庭-学校协议,以及家长授权。
- 4. 学费标准: £3.50/h。
- 5. 凡在新学年三周之前完成缴费注册者,均享有10%的优惠。优惠价为:
 - 中文课程、初中和高中数学课程,£220;
 - 幼儿亲子班、绘画课程、小学数学课程,£165;
- 6. 原则上,对于因各种原因缺课的学生,一律不予退款。
- 7. 因学校的原因停课,如因不可预测事件--停电、极端天气等原因造成的停课,停课期间的费用将从下学年学费中减除。